
Referat  af den Ordinære Generalforsamling torsdag den 24. Maj 2018 
Løgstrup Hallen kl. 19.00 
 
Dagsorden: 
1: Valg af dirigent 
2: Beretninger (formand og udvalgsformænd) 
3: Fremlæggelse af revideret regnskab 
4: Indkomne forslag 
5: Valg 
6: Evt. 
 
 

1. Gert Skals blev valgt. Gert konkluderede herefter, at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet og beslutningsdygtig. 

2. Formand Kirsten Nielsen aflagde beretning efterfulgt af følgende udvalg: 
Festudvalget, Håndbold, Gymnastik, Fodbold ungdom, Fodbold senior, Badminton 
ungdom, Badminton senior, Volleyball, Cykel Motion, Spinning, Løbeklubben, 
Fitness, Go’nat Idræt og Tennis. Alle beretninger forefindes på LGIF.dk 

3. Kasserer Dorte Jensen gennemgik det reviderede regnskab. Regnskabet blev 
derefter godkendt af Generalforsamlingen. Regnskabet forefindes på LGIF.dk 

4. Der var ingen indkomne forslag. 
5. Grete Laursen ønskede ikke genvalg. 

Anne-Mette Navntoft var villig til genvalg. 
Kirsten Nielsen var villig til genvalg. 
Steffen Vestergaard blev foreslået og valgt ind i bestyrelsen. 
Bestyrelsessuppleant Heidi Henneberg Klausen var villig til genvalg. 
Revisor Gert Skals var villig til genvalg. 
Revisorsuppleant ? 

6. Afsked med Grete efter 20 år i bestyrelsen. 
Linda Bertelsen fra bestyrelsen meddelte at projektet 2 Timer til Fællesskabet er 
lukket ned igen af initiativtager Morten Rüsz. 
 
Der blev i forbindelse med punkt 2 - beretninger foreslået forskellige tiltag og 
diskuteret problemstillinger bla. i forbindelse med mangel på udvalgsmedlemmer og 
trænere i badminton ungdom og festudvalg. 
Der blev foreslået flyere, der kan følge med festudvalgets blad eller andet 
husstandsomdelt materiale. 
Der blev snakket om “ny-i-byen-info”, om at bruge skærmen i hallen mere og om at 
festudvalgsbladet kunne indeholde mere info, referere til LGIF osv. 
Der blev foreslået en messe indeholdende præsentation af de forskellige aktiviteter, 
hvad udvalgsarbejde indebærer osv. 
 
 


